

Session Synopsis October 3, 2022

1. Session has held several Visioning Meetings and wishes to share with the congregation a number of vision priorities identified, and to obtain their feed back on these vision priorities and what you would determine as to perhaps the top 1-3 priority items the church should first focus on at this present time.
2. October 20, 2022 Youth Ministry Committee will be meeting with Pastor Sam Andri with on going discussion of the possibility of applying for a grant from Presbytery to further enhance, change and improve youth ministry going forward.
3. Due to Rev. Morgan Wong's recent stroke, he will be taking medical leave for four weeks as recommended by VGH physicians. Please continue to pray for his early recovery. During his rest and recuperation period, Session members and others will assume his duties the best they can
4. Church is seeking a bilingual church secretary/assistant part-time or full-time to assist in preparing, translating and printing of church material such as bulletins, announcements, Service programs, material for AGM and in preparation for opening of new church, etc. Interested parties please contact Session members / Board of Managers.
5. All current groups, programs and ministries are reminded to get their 2023 budget proposals to the Treasurer/Board of Managers in preparation of new budget by end of October 2022.
6. Any group wishing to start a new church program or ministry in 2023 are invited to send in their proposals to Session for consideration along with their vision (mission), priorities, anticipated budget and financial capacity.

2022 年 10月3日堂議會會議摘要

1. 堂議會已經舉行了幾次異象會議，並希望與會眾分享一些已確定的異象優先事項，並獲得他們對這些異象優先事項的反饋，以及確定教會應該優先考慮 1-3 項為當前優先首先關事項。
2. 2022年10月20日，青年事工委員會將與 Sam Andri 牧師會面，繼續討論向長老會申請撥款以進一步加強、改變和改進青年事工。
3. 由於黃鼎盛宗牧師最近中風，他將按照 VGH 醫生的建議請病假 4 週。請繼續為他早日康復禱告。在他休養期間，堂議會和其他會友將盡其所能承擔他的職責。
4. 教會正在招聘一名兼職或全職的雙語教會秘書/助理，以協助準備、翻譯和打印教會材料，例如公告、公告、服務計劃、年度大會材料，並為新教會的開幕做準備，等有興趣的人士請聯繫堂議會/管理委員會。
5. 提醒各委員會、計劃和部委在 2022 年 10 月之前將其 2023 年預算提案提交給財務主管/管理委員會，以準備新的預算。
6. 任何希望在 2023 年開始新的教會計劃或事工的團體都被邀請將他們的提案連同他們的願景（使命）、優先事項、預期預算和財務能力一起提交給堂議會考慮。